
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Social-, børne- og integrationsministeren

Dato: 26. august 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 525
Ministeren bedes kommentere artiklen fra Den Korte Avis den 19. august
2013 ”Tre Vollsmosebøller kommer til at koste Odense Kommune over ni mil-
lioner kroner” samt oplyse, om socialforvaltningen i Odense har benyttet mu-
ligheden for at gøre brug af forældrepålæg over for de pågældende familier?
http://denkorteavis.dk/2013/tre-vollsmoseboller-kommer-til-at-koste-odense-
kommune-over-ni-millioner-kroner/

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Henriksen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Henriksen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Trine Bramsen
formand
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